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Protokół NR 13/2024 

z 

obrad Młodzieżowej Rady Miejskiej Cieszyna 

dnia 11.06.2024 

  

11 czerwca 2024 w sali nr 205 Urzędu Miejskiego w Cieszynie od godziny 15
40

 do 

godziny 17
50

 odbyły się obrady Młodzieżowej Rady Miejskiej Cieszyna, w których wzięło 

udział 12 członków.  

    

Porządek posiedzenia:   

  

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie jego prawomocności. 

2. Przyjęcie wniosków do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XII sesji. 

4. Sprawy mieszkańców. 

5. Omówienie funkcjonowania Rady. 

6. Omówienie funkcjonowania grup roboczych Rady. 

7. Interpelacje i wnioski Radnych. 

8. Oświadczenia i sprawy różne. 

9. Zamknięcie sesji. 

  

Obecni:  

1. Cholewa Bartosz 

2. Judyta Greniuch 

3. Klaudia Gronowska 

4. Paulina Jagiełło 

5. Norbert Janik 

6. Patryk Lipa 

7. Jan Łagowski 

8. Matylda Markiewicz 

9. Laura Skark 

10. Wojciech Spandel 

11. Jacek Spyrka 

12. Kamil Targosz 

13. Natalia Troszok 

14. Dominik Woltman 

15. Nikola Worek  
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Ilekroć w tym protokole jest mowa o Radzie należy przez to rozumieć Młodzieżową Radę 

Miejską Cieszyna. 

  

Ad 1.   

   

Zgodnie z zapisem § 25 ust. 1 Statutu Młodzieżowej Rady Miejskiej Cieszyna, przyjętego 

uchwałą nr XLIX/595/23 Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 26 stycznia 2023 roku, posiedzenie 

Młodzieżowej Rady Miejskiej Cieszyna zwołał Przewodniczący Młodzieżowej Rady 

Miejskiej Cieszyna.   

Posiedzenie otworzyła Wiceprzewodnicząca Młodzieżowej Rady Miejskiej Cieszyna – 

Paulina Jagiełło, przywitała wszystkich obecnych. Po sprawdzeniu kworum stwierdziła, że 

obrady są prawomocne. Lista obecnych gości stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 2.   

   

W. Spandel złożył oświadczenie w sprawie zmiany osoby prowadzącej tą sesję. Radni 

odbyli krótką dyskusję w sprawie funkcjonowania Rady. W dyskusji udział wzięli 

J.Greniuch oraz K. Targosz. 

 

K. Targosz złożył wniosek o uzupełnienie porządku obrad o zaopiniowanie raportu o stanie 

gminy Cieszyn. 

 

Głosowano wniosek w sprawie:  

Zmiany porządku obrad w celu dodania po punkcie 3 punktu: Podjęcie uchwały w 

sprawie zaopiniowania Raportu o stanie gminy Cieszyn za rok 2023. 

Wyniki głosowania:  

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne:  

ZA (12)  

Judyta Greniuch, Paulina Jagiełło, Norbert Janik, Patryk Lipa, Jan Łagowski, Matylda 

Markiewicz, Laura Skark, Wojciech Spandel, Jacek Spyrka, Kamil Targosz, Natalia 

Troszok, Dominik Woltman 

NIEOBECNI (3)  

Bartosz Cholewa, Klaudia Gronowska, Nikola Worek 

 

 Nowy porządek obrad: 

 

Nowy porządek obrad: 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie jego prawomocności. 

2. Przyjęcie wniosków do porządku obrad. 
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3. Przyjęcie protokołu z XII sesji. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania raportu o stanie gminy Cieszyn za rok 

2023.  

5. Sprawy mieszkańców. 

6. Omówienie funkcjonowania Rady. 

7. Omówienie funkcjonowania grup roboczych Rady. 

8. Interpelacje i wnioski Radnych. 

9. Oświadczenia i sprawy różne. 

10. Zamknięcie sesji. 

 

 

Ad 3.   

   

Żaden Radny nie zgłosił poprawek do protokołu, wobec tego prowadząca stwierdziła, iż 

protokół został przyjęty.  

 

 

Ad 4. 

 

 

K. Targosz streścił raport. Zwrócił uwagę, iż jest napisany niezwykle kwiecistym 

językiem i jest aż nad to obszerny i zawiera niepotrzebne treści, które nie są wymagane w 

raporcie. Zwrócił również uwagę na powtórzenia, które zawiera raport oraz wyraził 

zaniepokojenie zadłużeniem miasta. J. Greniuch zgodziła się z przedmówcą i 

zaproponowała, aby w oni zawrzeć uwagi co do obszerności i powtórzeń. 

Rada postanowiła zaopiniować Raport pozytywnie. 

 

Głosowano w sprawie:  

Zaopiniowania raportu o stanie gminy Cieszyn za rok 2023. 

Wyniki głosowania:  

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne:  

ZA (12)  

Judyta Greniuch, Paulina Jagiełło, Norbert Janik, Patryk Lipa, Jan Łagowski, Matylda 

Markiewicz, Laura Skark, Wojciech Spandel, Jacek Spyrka, Kamil Targosz, Natalia 

Troszok, Dominik Woltman 

NIEOBECNI (3)  

Bartosz Cholewa, Klaudia Gronowska, Nikola Worek 

 

 

Uchwała XIII/27/24 
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Ad 5. 

 

Żaden z mieszkańców nie zgłosił swojej sprawy.  

 

K. Targosz poinformował o składaniu wniosku do Zastępcy Burmistrza Miasta Cieszyna 

w sprawie fontann wody pitnej, ponieważ na terenie SportParku nadal nie działa, a w TCIT 

uległy awarii. 

Przewodniczący poinformował, iż nadal Rada nie uzyskała odpowiedzi w sprawie 

przejścia dla pieszych na ulicy Bielskiej oraz zawiadomił, iż został złożony wniosek 

uzupełniający. 

Przewodniczący powiadomił również o złożeniu wniosku o przyznanie ławek na 

inicjatywę artystyczną. 

W. Spandel przedstawił ustalenia ze spotkania z Ministrą Edukacji. 

N. Troszok zgłosiła potencjalnie niebezpieczne miejsce w którym znajduje się przejście 

dla pieszych. Podjęto dyskusję. W dyskusji udział wzięli J. Greniuch, W. Spandel, 

P. Jagiełło, N. Troszok i K. Targosz. 

 

Głosowano sprawie:  

Złożenia wniosku w sprawie przejścia dla pieszych na ulicy Stawowej. 

Wyniki głosowania:  

ZA: 5, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJE SIĘ: 3, NIEOBECNI: 3 

 

 

 

 

Wyniki imienne:  

ZA (5)  

Norbert Janik, Matylda Markiewicz, Kamil Targosz, Natalia Troszok, Dominik 

Woltman 

PRZECIW (4) 

Judyta Greniuch, Patryk Lipa, Wojciech Spandel, Jacek Spyrka 

WSTRZYMUJE SIE (3) 

Paulina Jagiełło, Jan Łagowski, Laura Skark 

NIEOBECNI (3) 

Bartosz Cholewa, Klaudia Gronowska, Nikola Worek 

 

 

W. Spandel zadeklarował, że może sporządzić wniosek. Poprosił również N. Troszok o 

przesłanie dokładnego adresu. 

 

N. Janik zgłosił problem z nowymi ścieżkami w Lasku Miejskim, które zostały zmyte 

przez deszcz. W. Spandel powiadomił, iż przetargi są objęte rękojmią więc prawdopodobnie 

zostanie to naprawione, a jeżeli w ciągu 2-3 miesięcy nie to wtedy proponuje złożyć pismo. 
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K. Targosz zapytał o częstotliwość sesji w wakacje. W dyskusji udział wzieli 

W. Spandel, J. Łagowski, J. Greniuch, J. Spyrka i K. Targosz. 

 

 

Ad 6. 

 

Omówiono funkcjonowanie Rady. 

 

Ad 7. 

 

J. Łagowski streścił ustalenia z Teatrem w Cieszynie, poinformował o planach założenia 

Instagrama Teatru, powiedział o warsztatach scenopisarskich i że dalsze szczegóły będą 

potem ustalone. 

 

J. Łagowski poinformował o działaniach z kinem Cinema City, iż prawdopodobnie trzeba 

będzie się udać osobiście. Prawdopodobnie udadzą się do kina członkowie właściwej grupy 

roboczej. 

 

J. Łagowski i P. Lipa powiadomili o postępach w działaniach w sprawie Budżetu 

obywatelskiego. Opisali konsultacje z ekspertami. W dyskusji wzięli udział J. Łagowski, 

P. Lipa, J. Greniuch, P. Jagiełło. 

 

W. Spandel przedstawił plan promocji Biblioteki Miejskiej. Poinformował także o 

zapotrzebowaniu na statystów, do celów nagrań. Pojawi się także plakat informacyjny. 

 

J. Spyrka zaznaczył, iż kilka godzin przed sesją dowiedział się, iż od roku 2001 są 

prowadzone zawody dla szkół i poddał w wątpliwość, że Rada pozyska zgodę na organizację 

własnych zawodów. J. Łagowski potwierdził, iż są to niemal identyczne zawody do pomysłu 

Rady, tylko bardziej rozszerzone. K. Targosz potwierdził, zaznaczając, że owa kwestia 

została poruszona zeszłym razem na posiedzeniu Rady z jego zapytanie czy Rada chce 

włączyć to aby zawody Rady były właśnie tymi eliminacjami, ponieważ za eliminacje 

odpowiada Miasto Cieszyn, jednakże Rada nie podjęła tej inicjatywy. W. Spandel wyraził 

wątpliwość czy Miasto Cieszyn może powierzyć Radzie organizację tego wydarzenia.  

J. Greniuch wyraziła opinię, iż Rada być może podchodzi do tego wydarzenia zbyt na 

poważnie i powinno to zostać zorganizowane nie w formie zawodów, a bardziej integracji, 

skoro zawody się już odbywają. J. Spyrka wyraził opinię, iż nie należy organizować drugich 

zawodów, a jedynie bardziej rozpracować klasyfikację. K. Targosz poinformował, iż 

wszystkie szkoły biorą w tym udział, jednakże nie jest aż tak to rozpromowane, ponieważ 

zawody nie są dostatecznie dobrze przeprowadzone, począwszy od nagród, przez oprawę po 

organizację techniczną, dlatego zaproponował, aby Rada złożyła zapytanie czy ona może 

zająć się organizacją tych zawodów. P. Jagiełło wyraziła wątpliwość, czy Rada posiada 

kompetencje do zorganizowania takiego przedsięwzięcia. J. Greniuch zgodziła się z 

obawami przedmówczyni. K. Targosz wyraził opinię, iż Rada posiada wszelkie kompetencje 

oraz pomoc miasta. D. Woltman wyraził brak zrozumienia dla organizacji zawodów w 

formie pozbawionej rywalizacji. J. Spyrka powiedział, iż jego zdaniem Rada nie powinna się 

podejmować dodatkowej pracy, skoro jest już to robione dobrze przez Miasto. K. Targosz nie 
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zgodził się z tym stanowiskiem przypominając wcześniej wymienione opisy i sytuacje. 

D. Woltman dodał, iż w mieście są organizowane zawody tylko dla szkół podstawowych, a 

dla szkół średnich są od razu na terenie całego powiatu. J. Spyrka przyznał, iż spotkał się 

także z negatywnymi opiniami o organizacji od nauczycieli WF-u, ale nie jest przekonany czy 

Rada może zrobić to lepiej. J. Łagowski zasugerował, aby w Mieście zaproponować, żeby 

miasto uwzględniło głos Rady w realizacji. J. Spyrka stwierdził, iż najlepszym rozwiązaniem 

jakie Rada może podjąć to próba dopracowania istniejących zawodów. K. Targosz 

zasugerował, aby zwrócić się z prośbą o powierzenie organizacji Radzie. M. Markiewicz 

wyraziła obawę, iż Rada nie ma możliwości organizacji. 

 

Głosowano wniosek w sprawie:  

Odwołania organizacji zawodów sportowych organizowanych przez Radę oraz 

zaoferowanie pomocy w organizacji Miastu Cieszyn. 

Wyniki głosowania:  

ZA: 9, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJE SIĘ: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne:  

ZA (10) 

Judyta Greniuch, Paulina Jagiełło, Jan Łagowski, Matylda Markiewicz, Laura Skark, 

Wojciech Spandel, Jacek Spyrka, Natalia Troszok, Dominik Woltman 

PRZECIW (2) 

Patryk Lipa, Kamil Targosz 

WSTRZYMUJE SIĘ (1) 

Norbert Janik 

NIEOBECNI (3) 

Bartosz Cholewa, Klaudia Gronowska, Nikola Worek 

 

Przerwa w obradach 

 

Interwencja ochrony Urzędu Miejskiego 

 

Ad 8. 

 

Żaden z Radnych nie wniósł wniosku ani interpelacji. 

 

 

Ad 9. 

 

Żaden z Radnych nie wygłosił oświadczeń ani spraw różnych. 

 

 

Ad 10. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad i niewnoszenia dalszych spraw prowadząca obrady 

Młodzieżowej Rady Miejskiej – Paulina Jagiełło zakończyła posiedzenie. 
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Protokołował 

  

…………………………………  

  

  

Przewodniczący  

  

…………………………………  


